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Γ. Τόσκας (ΟΣΕΘ) και Κ. Ταγγίρης (ΟΑΣΘ) στο
metaforespress: «Βελτιώνονται οι συγκοινωνίες
στη Θεσσαλονίκη»

2022/10/06 09:23 στην κατηγορία MMM

Στις ενέργειες για τη βελτίωση του συγκοινωνιακού έργου του ΟΑΣΘ, αλλά και για τη
μελλοντική εικόνα των αστικών συγκοινωνιών της Θεσσαλονίκης με την είσοδο του
ηλεκτρονικού εισιτηρίου και της λειτουργίας του μετρό αναφέρθηκαν, μεταξύ άλλων,
στην κάμερα του metaforespress.gr o πρόεδρος του ΟΣΕΘ Ιωάννης Τόσκας και ο νέος
διευθύνων σύμβουλος του ΟΑΣΘ Κωνσταντίνος Ταγγίρης, στο πλαίσιο της 86ης ΔΕΘ.

Ο κ. Τόσκας επισήμανε ότι «ο συντονισμός μας με τον ΟΑΣΘ πρέπει να είναι τέλειος
για να μπορέσουμε να προσθέσουμε επιπλέον στόλο λεωφορείων στον ήδη υπάρχοντα.

Έχουμε μια σειρά από θέματα μεγάλης σημασίας: το ενιαίο εισιτήριο, η προώθηση
της ενιαίας τιμολογιακής πολιτικής, οι διαγωνισμοί για την ανάθεση των
συγκοινωνιών στον περιαστικό περίγυρο της Θεσσαλονίκης και η αναδιάρθρωση των
λεωφορειακών γραμμών.

Όλα τα παραπάνω, μαζί με το μετρό που θα έρθει σύντομα, θα μας βοηθήσουν να
προχωρήσουμε καλύτερα για την Θεσσαλονίκη, γιατί η πόλη το αξίζει.

Συνεργαζόμαστε με την “Αττικό Μετρό” και τον ΟΑΣΑ για τις προδιαγραφές που 
έχει το ηλεκτρονικό εισιτήριο της Αθήνας, ώστε να προχωρήσει ο σχετικός 
διαγωνισμός. Πιθανολογώ ότι το ηλεκτρονικό εισιτήριο, στις αρχές λειτουργίας του
μετρό στη Θεσσαλονίκη, θα είναι έτοιμο.

Παράλληλα, προγραμματίζουμε την οργάνωση των τερματικών μας χώρων, όπως ο
σταθμός της Νέας Ελβετίας».

*Οι δηλώσεις του κ. Γιάννη Τόσκα από το 14:06 και του κ. Κωνσταντίνου 
Ταγγίρη από το 15:48 

Από την πλευρά του, ο νέος διευθύνων σύμβουλος του ΟΑΣΘ τόνισε ότι «τα επόμενα
χρόνια προμηνύονται σπουδαία για τις αστικές συγκοινωνίες της Θεσσαλονίκης.

Ο ΟΑΣΘ σχεδιάζει δράσεις και επενδύσεις συμπληρωματικές με το μετρό, οι οποίες
θα βελτιώσουν τις αστικές συγκοινωνίες της πόλης».


